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Odpowiadając na Pana interpelację z 4 czerwca br., dotyczącą remontu                             

ulicy Wiejskiej, uprzejmie informuję, że ze względu na stan techniczny ulicy, zasadne jest 

wykonanie inwestycji polegającej na jej kompleksowej przebudowie. Jednakże z uwagi na 

ograniczone środki finansowe Miasta, nie mamy obecnie możliwości wykonania tego 

zadania.  

Jednocześnie informuję, że w związku z przeznaczeniem dodatkowych środków 

finansowych na naprawy dróg, planujemy wykonanie niezbędnych prac naprawczych                             

na ul. Wiejskiej w trzecim kwartale bieżącego roku. Ze względu na wysokie koszty naprawy  

drogi na całej jej długości, wynikające z obowiązującej umowy dotyczącej konserwacji                             

i napraw dróg zarządzanych przez Prezydenta Miasta Inowrocławia, roboty zostaną 

zrealizowane na odcinku od ul. Polnej do ostatnich zabudowań na ul. Wiejskiej w kierunku                 

ul. Mątewskiej.  
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